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(Прод ьлжение 01 сгр I)

— От пулта демокрация не 
се проповядва За да има ви 
соки резултати, всичко гряб 
вз да се подчини на музики 
та и поради това — на воля 
та на диригента. В същото 
впг-ме той е длъжен дя общ у 
вз е оркестрантите, да знае 
■жните болки и радости, да' 
живее техния живот Гой 
следва да е достъпен и мучи 
кантите да му вярват. Кога 
то това е налице, те ся го 
тови за него на всичко по 
време на концерт.

— Какво отличава Вашия 
Оркестъп чнес от другите сим 

фонични състави на Съветска 
га страна?

— Мога само ла кажа 
какво твърдят критиците по 
този въпрос — неведнъж те 
са подчертавали, че в изпъл 
ненията ни откриват характер 
ните черти на ленинградската 
музикална школа: изравнено 
звучене на всички групи, зву 
кова мощ. ансамбловост и 
т. н. Мисля, че оркестърът ни 
развива най-добрите градинии 
на всички съветски оркестри

— Вие и Новосибиоскл га 
филхармония сте гостували в 
Русе на фестивала през П170 
година. Имате ли спомени от, 
тогава?

на хората да се опознаят...»
Разбира се, най-добри спо 

мени. В ор.кестъра п сега ра 
ботят музиканти от онова вре 
ме и те през цялото пътува 
не насам си спомняха за кон 
нертите па Мартенските музи 
кални дни, за сърдечното по 
срещане на русении, за въз 
топжената реакпия на публи 
ката, една публика, която 
буквално ни засича с еплоди 
сменти и цветя.

— Това означава ли. че се 
га се вълнувате не по-малко 
от първия път?

— Не, разбира се. Бяхме 
особено радостни, когато по 
лучихме поканата за сегашно 
то гостуване. Много е хубаво 

да свириш отново там, къде 
то знаеш, че си си оставил 
приятели.

В Русе бяхме приятно из 
ненаданн —градът доста се 
е изменил, по за щастие цен 
търът му си е същият. Има 
атмосфера тук, някаква осо 
бена красота, има нещо, кое 
та предизвиква музиката . .

— А как възприемате фак 
та, че в Русе вече 29 години 
се провежда международен 
фестивал?

— Мисля, че много градове 
не само в България, но н но 
пелия свят могат да завиж 
дат ня Русе — един град не 
особено голям по население, 
който развива голямо и важ 

но дело, като помага на хо 
рата от различни краища на 
света да се опознаят и разби 
рат .Затова завършвам с по 
желанието за нови успехи на' 
всички, конто предано служат 
тук на фестивала, на музика 
та, на вдъхновения, универ 
сален език на мира, дружба 
та и братството, както гласи 
девиза на музикалните ви праз 
ници. В наши дни това е осо 
бено важно.

Вашият фестивал има прек 
расни традиции и вие трябва 
да се гордеете с тях!

— Благодаря Ви. От името 
на нашите читатели също Ви 
желая нови творчески завое
вания!


